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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia dekana FCHPT 
STU, VR FCHPT STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Voľba predsedu študentskej časti AS FCHPT STU, voľba člena Študentskej komisie za zamestnaneckú 
časť AS FCHPT STU a zaradenie a voľba nového senátora za študentskú časť AS FCHPT STU do komisií. 

6. Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov 
na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 (materiál-
86-2023). 

7. Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na Fakulte 
chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 – konkrétne údaje pre 
prijímacie konanie na ak. r. 2024/2025 (materiál-87-2023). 

8. Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium doktorandských študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 
(materiál-88-2023). 

9. Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na 
Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 – konkrétne 
údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 2024/2025 (materiál-89-2023). 

10. Prerokovanie a schválenie Pravidiel hodnotenia pedagogických výkonov pracovísk na Fakulte 
chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave v úplnom znení v zmysle dodatku č. 3, 
(materiál-90-2023). 

11. Prerokovanie a schválenie vnútorného predpisu FCHPT STU Zásady volieb členov Akademického 
senátu Fakulty chemickej a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 
(materiál-91-2023). 

12. Prerokovanie a schválenie Volebnej komisie a harmonogramu volieb členov zamestnaneckej časti 
AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2024-2028 (materiál-92-2023). 

13. Prerokovanie a schválenie Volebnej komisie a harmonogramu volieb členov študentskej časti 
AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2024-2028 (materiál-93-2023). 

14. Otázky na akademických funkcionárov. 

15. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení: prof. Ing. Miroslav Hutňan, CSc., prof. Ing. Ľubomír Švorc, DrSc., Ing. Richard Nadányi 
 
Neospravedlnení: - 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 20 členov AS FCHPT STU. Neskôr sa pripojili ďalší členovia 
senátu, počas zasadnutia sa niektorí ospravedlnili a museli predčasne odísť. Počet senátorov počas 
zasadnutia bol taký, že senát počas doby trvania zasadnutia bol uznášaniaschopný.  
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K bodu 1: Otvorenie, prezencia. 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov a ďalších hostí aj zástupcu 
odborov. Na základe prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný. 

K bodu 2: Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 
Za overovateľov zápisnice boli na základe rokovania PAS FCHPT STU navrhnutí doc. Ing. Dana 
Dvoranová, PhD. a Ing. Aleš Ház, PhD. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne protinávrhy ani 
pripomienky, a tak prof. Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 20  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K zasadnutiu AS FCHPT STU sa pripojil Bc. Kalanin, počet senátorov sa zvýšil na 21. 
 
Prof. Lukeš predstavil program zasadnutia. Opýtal sa prítomných, či majú návrhy o rozšírenie, zmene 
poradia bodov, pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli 
vznesené žiadne otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia.  
 
Hlasovania sa zúčastnilo 21 členov AS FCHPT STU. 
 
Hlasovanie:  za: 21  proti: 0  zdržali sa: 0  
 
K zasadnutiu AS FCHPT STU sa pripojila Bc. Kubalcová. Počet členov sa zvýšil na 22. 

 

K bodu 3: Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia 
dekana FCHPT STU, VR FCHPT STU. 
Prof. Lukeš otvoril bod č. 3. Požiadal predsedníčku volebnej komisie pre doplňujúce voľby členov 
študentskej časti AS FCHPT STU, Bc. Kubalcovú, aby informovala o priebehu doplňujúcich volieb do 
študentskej časti AS FCHPT STU. Zároveň skonštatoval, že volebné zápisnice boli skontrolovane na PAS 
AS FCHPT STU a voľby prebehli v súlade s predpismi. 
 
Bc. Kubalcová informovala, že v dňoch 17. 10. 2023 a 18. 10. 2023 sa konali doplňujúce voľby do 
študentskej časti AS FCHPT STU. Kandidovali v nich dvaja kandidáti v bakalárskom a inžinierskom 
volebnom obvode a jeden kandidát v doktorandskom volebnom obvode. V doplňujúcich voľbách bola 
zvolená senátorka Ing. Erika Pavlovičová za doktorandský volebný obvod a dvaja náhradníci za 
bakalársky a inžiniersky volebný obvod. Volebná komisia nedostala žiadne pripomienky ani námietky 
k voľbám. 

 

Prof. Lukeš slávnostne odovzdal dekrét zvolenej kandidátke, Ing. Erike Pavlovičovej, čím sa počet 
členov zvýšil na 23. 

 

K zasadnutiu AS FCHPT STU sa pripojil doc. Švorec. Počet členov sa zvýšil na 24. 

 

Prof. Lukeš pokračoval v bode 3. Ako prvé podal informácie z rokovaní AS STU a PAS STU. Informoval, 
že plánované zasadnutie AS STU 25. 10. 2023 sa nebude konať a materiály, ktoré sa mali prerokovať 
a schvaľovať na tomto zasadnutí sa presunú na ďalšie plánované zasadnutie. Prof. Lukeš ďalej zhrnul 
informácie zo zasadnutia AS STU z 27. 09. 2023. V rámci tohto zasadnutia boli poskytnuté informácie 
o stave projektu ACCORD, kde sa očakáva navýšenie sumy z dôvodu inflácie, návrh na navýšenie sumy 
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by mal byť schválený. Oznámil, že prebehlo aj prvé čítanie návrhu Pracovného poriadku STU, odvolanie 
člena a voľba nových členov do VR STU, voľba nových členov Disciplinárnej komisie STU, úprava 
rozpočtu STU, kde sa schvaľoval presun časti z financií určených na propagačné aktivity na aktualizáciu 
webových stánok STU. Prof. Lukeš vyzval ostatných prítomných členov AS STU o doplnenie informácií. 
Doc. Dvoranová uviedla, že návrh Pracovného poriadku STU sa preberal už na zasadnutí AS STU dňa 
28. 06. 2023, ale z dôvodu, že obsahoval viacero bodov, ktoré bolo nutné prepracovať, sa z tohto 
rokovania stiahol. V rámci zasadnutia AS STU v septembri boli senátormi AS STU predložené ďalšie 
pripomienky, ktoré by mali byť v návrhu Pracovného poriadku STU zohľadnené. Ďalej uviedla, že návrh 
Pracovného poriadku STU musí byť prerokovaný a pripomienkovaný univerzitnou odborovou 
organizáciou a následne posunutý na rokovanie do univerzitného senátu. Slovo si opäť zobral prof. 
Lukeš, ktorý ešte podal informácie, ktoré zazneli na zasadnutí PAS STU dňa 11. 10. 2023, kde sa v rámci 
diskusie uviedlo, že súčasný Pracovný poriadok STU je platný, jedine nie je ošetrená príležitostná práca 
z domu, ktorá sa následne ošetrila prostredníctvom príkazu rektora. Prof. Lukeš uviedol, že na PAS STU 
boli prizvaní Ing. Hulík a Ing. Ďurkovič, aby vysvetlili problém ohľadne priznávania výšky dotácie na 
stravu študentom a jeho vysporiadania na účte stravníkov. Následne prof. Lukeš oznámil, že na 
ostatnom zasadnutí VR FCHPT STU sa schválili návrhy na vymenovanie profesor emeritus pre 
prof. Komana, prof. Čeppana a prof. Derca, ako aj uviedol, že na Ústave prírodných a syntetických 
polymérov je novým riaditeľom doc. Tiňo. 

Prof. Lukeš vyzval dekana Gatiala o zhrnutie informácií zo zasadnutí ďalších grémií. 

Prof. Gatial informoval, že na ostatných zasadnutiach kolégia rektora sa preberali výkonnostné zmluvy, 
kde je potrebné nastaviť kritériá pre jednotlivé univerzity. Oznámil, že z pôvodných 9 sa upravuje na 
8 povinných kritérií a ktorých plnenie musí byť štandardné alebo nadštandardné. Na základe plnenia 
sa bude odvíjať výpočet dotácie. Informoval, že povinné kritérium, ktoré sa týkalo publikačnej činnosti, 
sa presunulo medzi nepovinné. V rámci kolégia rektora sa viedla diskusia ohľadom výberu vhodných 
nepovinných kritérií, ktoré by vyhovovali naprieč celou STU. Dekan Gatial ďalej povedal, že vláda 
Slovenskej republiky (SR) v auguste schválila výšku rozpočtu pre vysoké školy. Na výkonnostné zmluvy 
sa ako základ vyčlenilo 5 % z doterajšieho rozpočtu, pričom sa každý rok od roku 2024 do roku 2026 
navyšujú financie na výkonnostné zmluvy o určité percento. Podmienkou na pridelenia týchto financií 
je podpis výkonnostných zmlúv s Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR (ďalej len 
MŠVVaŠ). Súhlasiť s podpisom výkonnostných zmlúv musí aspoň 90 % verejných vysokých škôl, aby sa 
na ne mohli čerpať financie z Plánu obnovy. Inak univerzity nebudú mať nárok na peniaze z Plánu 
obnovy. Dekan Gatial konštatoval, že rektori vysokých škôl sa dohodli, že tieto zmluvy by mali 
podpisovať všetky verejné vysoké školy spolu naraz. Prof. Lukeš požiadal prof. Gatiala, aby bližšie 
vysvetlil systém dotácií. Prof. Gatial reagoval na prof. Lukeša a uviedol, že predošlé rozdelenie dotácií 
na pedagogiku a vedu bolo v pomere 60:40. V rámci nového delenia by mal byť tento pomer 
vyrovnanejší 49:42. V rámci vedy by malo byť 48 % pridelených podľa systému VER. Skonštatoval, že 
pre univerzitu, resp. fakultu to nie je dobrá správa, pretože systém VER bol netransparentný 
(odmietnutie zo strany MŠVVaŠ zverejniť zaradenie hodnotených výstupov do jednotlivých kategórií 
napr. svetová kvalita atď.) a nejednotného nastavenie svetovej kvality v jednotlivých hodnotených 
paneloch. To spôsobilo, že prírodovedne a technicky zamerané fakulty boli hodnotené nižšie. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod.  

K bodu 4: Termínované uznesenia. 
Prof. Lukeš otvoril tento bod. 
Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu nie sú evidované žiadne termínované uznesenia, prof. 
Lukeš uzavrel tento bod. 
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K bodu 5: Voľba predsedu študentskej časti AS FCHPT STU, voľba člena Študentskej komisie za 
zamestnaneckú časť AS FCHPT STU a zaradenie a voľba nového senátora za študentskú časť AS FCHPT 
STU do komisií. 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia Voľba predsedu študentskej časti AS FCHPT STU, voľba člena 
Študentskej komisie AS FCHPT STU za zamestnaneckú časť AS FCHPT STU a zaradenie a voľba nového 
senátora do komisií. 
 
Prof. Lukeš skonštatoval, že v súlade s novými vnútornými predpismi FCHPT STU, ktoré sú účinné od 
01. 09. 2023, vznikla nová komisia, Študentská komisia AS FCHPTU STU, ktorej členmi sú všetci 
študenti-senátori AS FCHPT STU a ktorej členom bude aj jeden senátor zo zamestnaneckej časti. 
Zároveň oznámil, že vznikla aj nová pozícia v AS FCHPT STU, predseda študentskej časti AS FCHPT STU, 
ktorý je súčasne aj predsedom Študentskej komisie AS FCHPT STU a členom predsedníctva fakultného 
senátu. Funkcia podpredsedu za študentskú časť AS FCHPTU STU ostáva zachovaná. V súčasnosti túto 
pozíciu zastáva Bc. Júlia Kubalcová, ktorá túto funkciu bude zastávať aj naďalej a je potrebné zvoliť len 
predsedu študentskej časti AS FCHPT STU. Prof. Lukeš požiadal predsedu Volebnej komisie AS FCHPT 
STU o vykonanie volieb. 
Doc. Paulen ako predseda stálej Volebnej komisie AS FCHPT STU si vyžiadal návrhy kandidátov. 
Bc. Kubalcová informovala, že sú navrhnutí dvaja kandidáti, Bc. Filip Dian a Ing. Richard Nadányi, 
pričom obaja senátori kandidatúru prijali. Ďalšie návrhy neboli vznesené. 
Doc. Paulen spustil voľby predsedu študentskej časti AS FCHPT STU, ktorých sa zúčastnili všetci 
prítomní senátori za študentskú časť v počte 8. 
Výsledky tajných volieb: 8 vydaných hlasovacích lístkov proti podpisu, 8 odovzdaných hlasovacích 
lístkov. Počet platných hlasov bol 8, neplatných hlasov bolo 0. Z toho 1 hlas bol pre senátora Bc. Filipa 
Diana a 7 hlasov pre Ing. Richarda Nadányiho, ktorý sa stáva predsedom študentskej časti AS FCHPT 
STU. 
 
Následne sa pristúpilo k voľbám člena Študentskej komisie AS FCHPT STU senátor zo zamestnaneckej 
časti a zaradenie novej senátorky do komisií. Bc. Kubalcová otvorila diskusiu ohľadom návrhov na člena 
tejto komisie. Bol podaný návrh na doc. Ing. Luciu Bírošovú, PhD. ako členku Študentskej komisie 
AS FCHPT STU za zamestnaneckú časť a návrh na Ing. Eriku Pavlovičovú ako členku Legislatívnej komisie 
AS FCHPT STU. Prof. Lukeš vyzval kandidátky, aby sa vyjadrili, či súhlasia s kandidatúrou. Obe senátorky 
súhlasili s kandidatúrou. 
Prof. Lukeš navrhol verejné hlasovanie. Žiadny zo senátorov nemal pripomienky k tejto forme volieb. 
 
Hlasovanie za aklamačný priebeh volieb členov do komisií AS FCHPT STU. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 24 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 24  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Hlasovanie za doc. Ing. Luciu Bírošovú, PhD. ako členku Študentskej komisie AS FCHPT STU a Ing. Eriku 
Pavlovičovú ako členku Legislatívnej komisie AS FCHPT STU.  
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 
 

K bodu 6: Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 
(materiál-86-2023). 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Ďalšie podmienky 
prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej 
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technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 (materiál-86-2023). Prof. Gatial požiadal prodekanku 
doc. Rehákovú o uvedenie materiálu. 
 
Doc. Reháková uviedla, že tento materiál nadväzuje na vnútorný predpis STU Pravidlá a podmienky 
prijímania na štúdium študijných programov prvého, druhého a tretieho stupňa na Slovenskej 
technickej univerzite v Bratislave. V predloženom materiáli došlo k úpravám oproti minulému obdobiu 
v dôsledku legislatívnych zmien a navrhované zmeny boli upravené v súlade s vnútorných predpismi 
STU. Jednou zo zmien je, že študenti sa môžu prihlásiť na dva študijné programy v rámci jednej 
prihlášky, zároveň nie je potreba prikladať potvrdenie o platbe, pokiaľ je realizovaná elektronickou 
formou. Študenti, ktorí sa hlásia na študijný program vyučovaný v štátnom jazyku, musia preukázať 
jeho znalosť prostredníctvom prijímacej skúšky zo slovenského jazyka, ak z neho nemajú maturitu 
alebo príslušný certifikát. Upravil sa aj bod, v ktorom bola informácia ohľadom doručovania rozhodnutí 
tak, aby bol v súlade s vnútornými predpismi STU. 
 
Prof. Lukeš sa poďakoval doc. Rehákovej za uvedenie materiálu a požiadal doc. Dvoranovú o vyjadrenie 
za Pedagogickú komisiu AS FCHPT STU. 
Doc. Dvoranová uviedla, že materiál bol elektronicky prerokovaný Pedagogickou komisiou AS FCHPT 
STU a PK AS FCHPT STU navrhuje schváliť tento materiál bez pripomienok. 
 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k bodu 6. Keďže neboli žiadne návrhy na doplnenie, prof. Lukeš diskusiu 
uzavrel. 
 
Uznesenie č. 1/86-2023:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych 
študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 
2024/2025 (materiál-86-2023) bez pripomienok. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 24 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 24   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 7: Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných programov 
na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 – konkrétne 
údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 2024/2025 (materiál-87-2023). 
Prof. Lukeš požiadal prof. Gatiala o uvedenie materiálu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium 
inžinierskych študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave 
pre ak. r. 2024/2025 – konkrétne údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 2024/2025 (materiál-87-2023). 
Prof. Gatial požiadal prodekanku doc. Rehákovú o uvedenie materiálu. 
Doc. Reháková uviedla, že návrh bol prerokovaný v Kolégiu dekana FCHPT STU, pričom sa garanti 
jednotlivých študijných programov vyjadrili k počtom možných prijatých uchádzačov. Oproti minulému 
roku sa upravili údaje pre študijné programy v anglickom jazyku, kde sa v niektorých študijných 
programov upravil plánovaný počet uchádzačov a minimálny počet študentov potrebný na otvorenie 
príslušného študijného programu. Ďalej oznámila, že druhé kolo prijímacieho kola nemusí byť otvorené 
pre všetky študijné programy. Uviedla, že na STU bude poplatok za prijímacie konanie zvýšený na 
30 EUR a 40 EUR na ŠP v anglickom jazyku.  
 
Prof. Lukeš vyzval doc. Dvoranovú o vyjadrenie sa k materiálu za Pedagogickú komisiu AS FCHPT STU. 
Doc. Dvoranová uviedla, že uvedený materiál bol prerokovaný Pedagogickou komisiou AS FCHPT STU 
elektronicky bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
K tomuto materiálu nebola žiadna ďalšia diskusia.  
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Uznesenie č. 2/87-2023:  
AS FCHPT STU prerokoval materiál Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 – 
konkrétne údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 2024/2025 (materiál-87-2023). 
 
K bodu 8: Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium doktorandských 
študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 
2024/2025 (materiál-88-2023). 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Ďalšie podmienky 
prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej 
technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 (materiál-88-2023). Prof. Gatial požiadal prodekanku 
doc. Rehákovú o uvedenie materiálu. 
Doc. Reháková uviedla, že v materiáli došlo k úpravám v dôsledku legislatívnych zmien a navrhované 
zmeny boli upravené v súlade s vnútorných predpismi STU. Doc. Reháková konštatuje nutnosť 
preukázania znalosti slovenského jazyka, ak sa študent prihlási na študijný program v slovenskom 
jazyku. Študenti, ktorí neovládajú slovenský jazyk, majú možnosť sa prihlásiť na štúdium v anglickom 
jazyku. Ďalšie zmeny nastali v hodnotení znalostí a predchádzajúcej kvalite štúdia. 
 
Odišla senátorka Bc. Jancíková. Počet senátorov sa znížil na 23. 
 
Doc. Reháková pokračovala vo vyjadrení, pričom predstavila zmeny v bodovom hodnotení, kde nastala 
úprava počtu bodov v časti znalosti, vedecká a odborná skúška a prijímacia skúška. Podmienila sa časť 
znalosti, kde študent musí získať aspoň 9 bodov. Upravil sa počet bodov pri zapájaní sa v rámci 
študentskej vedeckej činnosti a znížil sa počet bodov za poradie na prijímacej skúške. Upravili sa aj 
postup pri presúvaní miest v rámci študijných programov, ak sa nenaplní ich kapacita z dôvodu nízkeho 
počtu prihlásených študentov alebo by prihlásení študenti boli neúspešní v rámci prijímacej skúšky. 
 
Prof. Lukeš vyzval doc. Dvoranovú o vyjadrenie sa k materiálu za Pedagogickú komisiu AS FCHPT STU. 
Doc. Dvoranová uviedla, že materiál bol elektronicky prerokovaný Pedagogickou komisiou AS FCHPT 
STU a PK AS FCHPT STU navrhuje schváliť tento materiál bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
K tomuto materiálu nebola žiadna ďalšia diskusia. 
 
Uznesenie č. 3/88-2023 
AS FCHPT STU prerokoval a schválil materiál Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských 
študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 
2024/2025 (materiál-88-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 9: Prerokovanie Ďalších podmienok prijatia na štúdium doktorandských študijných 
programov na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 
– konkrétne údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 2024/2025 (materiál-89-2023). 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Ďalšie podmienky 
prijatia na štúdium doktorandských študijných programov na Fakulte chemickej a potravinárskej 
technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 – konkrétne údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 
2024/2025 (materiál-89-2023). Prof. Gatial požiadal prodekanku doc. Rehákovú o uvedenie materiálu. 
Doc. Reháková hovorila o spôsobe výpočtu plánovania miest na PhD. Je vytvorený systém, podľa 
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ktorého sa na základe vedeckovýskumnej činnosti jednotlivých oddelení/ústavov vypočíta počet miest. 
Uviedla, že plánované počty sú analogické ako boli v minulom akademickom roku. O jednu zmenu 
požiadal garant študijného programu riadenie procesov, kde chcú otvoriť v budúcom akademickom 
roku štúdium len v anglickom jazyku. 
 
Prof. Lukeš požiadal doc. Dvoranovú o vyjadrenie sa k materiálu za Pedagogickú komisiu AS FCHPT STU. 
Doc. Dvoranová konštatovala, že materiál bol elektronicky prerokovaný Pedagogickou komisiou 
AS FCHPT STU bez pripomienok. Uviedla len jednu formálnu pripomienkou ohľadom názvu jedného 
pracoviska v tabuľke na výpočet počtu miest. 
 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu. Keďže neboli žiadne návrhy na doplnenie, prof. Lukeš diskusiu uzavrel. 

 
Uznesenie č. 4/89-2023: 

AS FCHPT STU prerokoval Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných programov 
na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave pre ak. r. 2024/2025 – konkrétne 
údaje pre prijímacie konanie na ak. r. 2024/2025 (materiál-89-2023). 

K bodu 10: Prerokovanie a schválenie Pravidiel hodnotenia pedagogických výkonov pracovísk na 
Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave v zmysle dodatku č. 3 (materiál-90-
2023). 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu a vyzval prof. Gatiala k predstaveniu materiálu Pravidlá 
hodnotenia pedagogických výkonov pracovísk na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie 
STU  v Bratislave v zmysle dodatku č. 3 (materiál-90-2023). Prof. Gatial požiadal prodekanku doc. 
Rehákovú o uvedenie materiálu.  
Prodekanka doc. Reháková uviedla, že v Prílohe 3 tohto materiálu, ktorá sa týka výkonov akademických 
funkcionárov, je potrebné pridať hodiny pre funkciu garanta študijného programu, aby boli zohľadnené 
požiadavky vnútorného systému kvality, a to v počte 100 hodín pre 1 študijný program vrátane jeho 
mutácií. Zároveň uviedla, že v pravidlách došlo aj k formálnym úpravám v dôsledku legislatívnych 
zmien. Upravila formulácie ohľadom funkčných miest profesorov a docentov, doplnili sa formy e-
learningovej podpory a upresnilo sa oznamovanie e-learningovej podpory a nahlasovania vyučovania 
predmetov viacerými pracoviskami fakulty. Doc. Reháková uviedla, že uvedené zmeny je postačujúce 
schváliť formou dodatku. 
 
Prof. Lukeš požiadal doc. Dvoranovú o vyjadrenie za Pedagogickú komisiu AS FCHPT STU. 
Doc. Dvoranová povedala, že materiál bol elektronicky prerokovaný Pedagogickou komisiou AS FCHPT 
STU a PK AS FCHPT STU navrhuje schváliť ho bez pripomienok. 
 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Prof. Ján Moncoľ sa opýtal, ako sa započítavajú kariérne postupy. 
Doc. Reháková odpovedala, že sa započítavajú v roku, kedy sa zamestnanec inauguroval (vymenovanie 
prezidentom republiky) a habilitoval (odovzdanie dekrétu rektorom STU). Doc. Reháková aj uviedla, že 
v tomto materiáli ide len o zmeny, ktoré musia byť doplnené v súlade s platnou legislatívou, preto 
senát schvaľuje úplné znenie v zmysle dodatku č. 3 a nie je nutné ho schvaľovať ako nový materiál. 
 
Keďže neboli žiadne návrhy na doplnenie, prof. Lukeš diskusiu uzavrel. 
 
Uznesenie č. 5/90-2023:  
AS FCHPT STU prerokoval a schválil Pravidlá hodnotenia pedagogických výkonov pracovísk na Fakulte 
chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave (Úplné znenie v zmysle dodatku č. 3), 
(materiál-90-2023). 
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Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za:  23   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 11: Prerokovanie a schválenie Zásad volieb členov Akademického senátu  Fakulty chemickej 
a potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 91-2023) 

Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu. Uviedol, že je v tomto vnútornom predpise FCHPT STU je nutné 
urobiť zmeny, ktoré vyplynuli pri príprave nových volieb členov AS FCHPT STU. Uviedol, že bod 4 článok 
10 je potrebné preformulovať na text „Ak sa nezhoduje počet podpisov na zozname voličov s počtom 
vydaných hlasovacích lístkov, hlasovanie sa považuje za neplatné.“ Následne uviedol, že v prílohe 1 
Harmonogram volieb je vhodnejšie uvádzať dátumy ako číslo dňa, zároveň v dôsledku zmien je 
potrebné preformulovať ostatný článok týkajúci sa záverečných ustanovení. Prof. Lukeš oznámil, že 
počas zasadnutia predsedníctva prebehla diskusia ohľadom funkčného obdobia senátu, keďže 
vzhľadom na epidemiologickú situáciu v roku 2020 sa ustanovujúce zasadnutie nekonalo v marci 2020, 
ale až v máji 2020. Predsedníctvo sa uznieslo, že funkčné obdobie senátorov je do marca 2024. 

 

Prof. Lukeš otvoril diskusiu k bodu 11. V rámci diskusie neboli vznesené žiadne otázky ani pripomienky, 
Zároveň žiaden zo senátorov sa neohradil voči termínu ukončenia ich funkčného obdobia v marci 2024. 
Prof. Lukeš diskusiu uzavrel. 

 
Uznesenie č. 6/91-2023: 
AS FCHPT STU prerokoval a schválil Zásady volieb členov Akademického senátu Fakulty chemickej a 
potravinárskej technológie Slovenskej technickej univerzity v Bratislave (materiál č. 91-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 12: Prerokovanie a schválenie Volebnej komisie pre voľby členov zamestnaneckej časti 
AS FCHPT STU a harmonogramu volieb členov zamestnaneckej časti AS FCHPT STU pre funkčné 
obdobie 2024-2028 (materiál-92-2023). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia prerokovanie a schválenie Volebnej komisie pre voľby členov 
zamestnaneckej časti AS FCHPT STU (ďalej len „volebná komisia za ZČ“) a harmonogramu volieb členov 
zamestnaneckej časti AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2024-2028 (materiál-92-2023). 
Uviedol, že vzhľadom na to, že funkčné obdobie súčasného AS FCHPT STU sa končí v marci 2024, 
v tomto mesiaci bude aj ustanovujúca schôdza, tak sa podľa toho v súlade s vnútorným predpisom 
FCHPT STU Zásady volieb členov AS FCHPT STU navrhol harmonogram volieb. 
 
Harmonogram volieb členov zamestnaneckej časti AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2024-2028 

Vyhlásenie volieb do AS FCHPT STU, zverejnenie zásad volieb a 
harmonogramov volieb členov zamestnaneckej časti AS FCHPT STU 

08. 01. 2024 

Navrhovanie kandidátov na členov AS FCHPT STU na organizačných 
jednotkách FCHPT STU za zamestnaneckú časť podľa pravidiel a odovzdanie 
návrhov volebnej komisii spolu so súhlasom s kandidatúrou 

do 06. 02. 2024 

Zverejnenie listiny kandidátov na členov AS FCHPT STU pre jednotlivé 
volebné obvody, ktorí prijali kandidatúru na webovom sídle fakulty 

do 13. 02. 2024 

Spracovanie zoznamov voličov za volebné obvody a ich verifikácia – 
Personálne oddelenie Útvaru ľudských zdrojov FCHPT STU 

19. 02. 2024 
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Voľby členov a náhradníkov AS FCHPT STU 
20. 02. 2024 až 

21. 02. 2024 

Oznámenie výsledkov volieb zvoleným kandidátom a zverejnenie protokolu 
o voľbách členov AS FCHPT STU 

23. 02. 2024 

Prípadné doplňovacie kolo volieb členov AS FCHPT STU 
05. 03 2024 až 

06. 03 2024 

Ustanovujúce zasadnutie AS FCHPT STU 12. 03. 2024 

 

Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Doc. Paulen položil otázku, či bude AS FCHPT STU zasadať v druhom týždni letného semestra (február 
2024). Prof. Lukeš uviedol, že to bude závisieť od predkladaných materiálov.  
Doc. Paulen, ako predseda Volebnej komisie AS FCHPT STU, vyzval k návrhu členov volebnej komisie 
za ZČ. V rámci diskusie boli navrhnutí členovia a náhradníci: prof. Ing. Ján Moncoľ, DrSc., doc. Ing. 
Barbora Kaliňáková, PhD., doc. Ing. Radoslav Paulen, PhD., doc. Ing. Jozef Švorec, PhD., Ing. Michal 
Horňáček, PhD., doc. Ing. Zuzana Labovská, PhD. (náhradníčka), doc. Ing. Viera Jančovičová, PhD. 
(náhradníčka). 
 
Uznesenie č. 7/92-2023:  

AS FCHPT STU prerokoval a schválil Volebnú komisiu pre voľby členov zamestnaneckej časti AS FCHPT 
STU a Harmonogram volieb členov zamestnaneckej časti AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2024-2028 
(materiál-92-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23   proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 13: Prerokovanie a schválenie Volebnej komisie pre voľby členov študentskej časti AS FCHPT 
STU a harmonogramu volieb členov študentskej časti AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2024-2028 
(materiál-93-2023). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia prerokovanie a schválenie Volebnej komisie pre voľby členov 
študentskej časti AS FCHPT STU (ďalej len „volebná komisia za ŠČ“) a harmonogramu volieb členov 
študentskej časti AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2024-2028 (materiál-93-2023). 
 
Bc. Júlia Kubalcová uviedla, že termíny uvedené v harmonograme volieb členov zamestnaneckej časti 
AS FCHPT STU sú vyhovujúce aj pre študentov, zostanú tie isté. 
 
Harmonogram volieb členov študentskej časti AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2024-2028 

Vyhlásenie volieb do AS FCHPT STU, zverejnenie zásad volieb a 
harmonogramov volieb členov študentskej časti AS FCHPT STU 

08. 01. 2024 

Navrhovanie kandidátov na členov AS FCHPT STU na organizačných 
jednotkách FCHPT STU za študentskej časť podľa pravidiel a odovzdanie 
návrhov volebnej komisii spolu so súhlasom s kandidatúrou 

do 06. 02. 2024 

Zverejnenie listiny kandidátov na členov AS FCHPT STU pre jednotlivé 
volebné obvody, ktorí prijali kandidatúru na webovom sídle fakulty 

do 13. 02. 2024 

Spracovanie zoznamov voličov za volebné obvody a ich verifikácia – Študijné 
oddelenie FCHPT STU 

19. 02. 2024 
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Voľby členov a náhradníkov AS FCHPT STU 
20. 02. 2024 až 

21. 02. 2024 

Oznámenie výsledkov volieb zvoleným kandidátom a zverejnenie protokolu 
o voľbách členov AS FCHPT STU 

23. 02. 2024 

Prípadné doplňovacie kolo volieb členov AS FCHPT STU 
05. 03 2024 až 

06. 03 2024 

Ustanovujúce zasadnutie AS FCHPT STU 12. 03. 2024 

 

Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. 
Doc. Paulen, ako predseda Volebnej komisie AS FCHPT STU, vyzval k návrhu členov volebnej komisie 
za ŠČ. V rámci diskusie boli navrhnutí členovia a náhradníci: Bc. Filip Dian, Bc. Júlia Kubalcová, 
Bc. Marek Kalanin, Bc. Martina Jancíková, Ing. Richard Nadányi, Bc. Lucia Mencáková (náhradníčka), 
Bc. Dominika Rudinská (náhradníčka). 
 
Uznesenie č. 8/93-2023:  
Volebnú komisiu pre voľby členov zamestnaneckej časti AS FCHPT STU a Harmonogram volieb členov 
študentskej časti AS FCHPT STU pre funkčné obdobie 2024-2028 (materiál-93-2023). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23   proti: 0  zdržali sa: 0 
 
 
Následne prof. Lukeš prerušil zasadnutie senátu na 5 minút, aby členovia volebných komisií mohli 
navrhnúť kandidátov na ich predsedov a podpredsedov.  
 
Návrhy predsedov a podpredsedov volebných komisií pre voľby členov zamestnaneckej a študentskej 
časti AS FCHPT STU: 
doc. Ing. Barbora Kaliňáková, PhD. – predsedníčka Volebnej komisie pre voľby členov zamestnaneckej 
časti AS FCHPT STU 
Ing. Michal Horňáček, PhD. – podpredseda Volebnej komisie pre voľby členov zamestnaneckej časti 
AS FCHPT STU 
Ing. Richard Nadányi – predseda Volebnej komisie pre voľby členov študentskej časti AS FCHPT STU 
Bc. Júlia Kubalcová – podpredsedníčka Volebnej komisie pre voľby členov študentskej časti AS FCHPT 
STU 
 
Navrhnutí kandidáti kandidatúry prijali. Hlasovanie sa uskutočnilo aklamačnou voľbou. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 23 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 23   proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Navrhovaní kandidáti boli zvolení za predsedov a podpredsedov príslušných volebných komisií. 

K bodu 14:  
Prof. Lukeš otvoril bod „Otázky na akademických funkcionárov“.  
Prof. Gatial požiadal doc. Lakatoša, aby informoval o aktuálnom stave rekonštrukcie starej budovy 
FCHPT STU. 
Doc. Lakatoš oznámil, že v termíne od 30. 10. 2023 do 10. 11. 2023 bude v starej budove prebiehať 
rekonštrukcia kanalizácie a od 06. 11. 2023 sa začne inštalácia laboratórneho nábytku a požiadal, aby 
boli vypratané priestory, kde sa tento nábytok bude ukladať. Uviedol, že začala demontáž dočasného 
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prekrytia vchodových priestorov na jednotlivých poschodiach a požiadal, aby sa uzatvárali bočné 
vchodové dvere na týchto poschodiach, dokým nebudú namontované pôvodné vchodové dvere. 
Následne v rámci diskusie sa prebralo, ktoré priestory je nutné vyprázdniť a nutnosť uzamykania vo 
večerných hodinách bočných dverí v starej budove, aby sa predišlo krádežiam. Doc. Lakatoš uviedol, 
že sa pracuje aj na schodisku, kde prebieha čistenie a maľba týchto priestorov, pričom požiadal, aby 
zamestnanci aj študenti rešpektovali obmedzenie pri prácach v týchto priestoroch.  
 
Odišla Bc. Kubalcová. Počet senátorov sa znížil na 22. 

K bodu 15:  
Prof. Lukeš otvoril bod „Rôzne“. 
Prof. Gatial požiadal doc. Rehákovú, aby informovala ohľadom „Posudzovania na mieste“ pracovnou 
skupinou Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké školstvo, ktoré sa koná v rámci posúdenia 
súladu vnútorného systému zabezpečovania kvality vysokoškolského vzdelávania na FCHPT STU. 
Doc. Reháková oznámila, že „Posudzovanie na mieste“ sa bude konať 06. 11. 2023. V rámci 
posudzovania sa budú realizovať stretnutia s osobami zodpovednými za študijné programy, učiteľmi 
profilových predmetov a učiteľmi, stretnutia s osobami zodpovednými za habilitácia a inaugurácie, 
rozhovory so študentami a rozhovory s odborníkmi z praxe, ako aj prehliadka priestorov a vybraných 
vyučovacích hodín (prednáška, cvičenie, laboratórne cvičenie). Posudzovanie prebieha v troch 
skupinách podľa študijných odborov: (i) chémia, (ii) chemické inžinierstvo a technológie a 
(iii) biotechnológie, potravinárstvo a kybernetika. Požiadala o maximálnu súčinnosť zamestnancov a 
študentov, pričom uviedla, že už sú rozbehnuté prípravy na sformovanie skupín, ktoré sa stretnú 
s členmi pracovnej komisie. Oslovila študentov, aby jej navrhli študentov do týchto skupín. Povedala, 
že podrobnosti týkajúce sa požiadaviek na vzorkovanie študentov zašle, keď jej budú dodané. Za 
študentov odpovedal Bc. Dian, že budú maximálne súčinní. Ďalej prodekanka požiadala študentov 
o poskytnutie miestnosti Chill Out na tento termín, ako aj učiteľov o poskytnutie elektronických aj 
fyzických testov, protokolov a skúšok pre potreby pracovnej skupiny.  
 
Prof. Lukeš povedal, že koncom roka by sa mala v senáte prerokovať Správa o pedagogickej činnosti 
FCHPT STU za akademický rok 2022/2023, ktorá je aj súčasťou Správy o činnosti FCHPT STU za rok 2023. 
Uviedol, že jej predloženie bude závisieť od termínov zasadnutí AS FCHPT STU počas zimného semestra. 
 
Prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval prítomným členom AS FCHPT STU, členom vedenia FCHPT 
STU a hosťom za účasť, za preštudovanie a prerokovanie materiálov a ukončil zasadnutie. 
 
V Bratislave 24. októbra 2023 

Overili:  
 
 
doc. Ing. Dana Dvoranová, PhD.                Ing. Aleš Ház, PhD. 
 
 
 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
predseda AS FCHPT STU 

 
 
 
Príloha č.1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 24. 10. 2023 


